



Protokoll Styrelsemöte IV HT22
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2022-10-11

Lokal: Stigbygeln, Kårhuset Örat samt zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: Ava Bahadoran, David Wallin, Greta Sjöstrand, Isa Olsson, Hedvig Leijonhielm, Johanna Larsson och Victor Backman
- Övriga: Programansvarig Éva Tamás, inspektor Zoltan Szabo, sexmästarinna Linnéa Berglund och skattmästarinna Ida Bjärfors.

Bilagor:

Protokoll II HT22

Protokoll III HT22

Informationspolicy

1. Mötets öppnande

17:35

2. Val av sekreterare

Hedvig Leijonhielm nomineras och väljs till sekreterare.

3. Val av justeringsperson

Isa Olsson nomineras och väljs till justeringsperson.

4. Närvarande

Ava Bahadoran, David Wallin, Greta Sjöstrand, Isa Olsson, Hedvig Leijonhielm, Johanna Larsson, Victor Backman, sexmästarinna Linnéa Berglund, skattmästarinna Ida Bjärfors, programansvarig Éva Tamás samt inspektor Zoltan Szabo.

5. Adjungeringar

Éva Tamás och Ida Bjärfors adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

6. Förra styrelsemötets protokoll

Protokoll II HT22 och protokoll III HT22 läggs till handlingarna.

7. Bordlagda ärenden



Saknas

8. Övriga frågor

- Isa Olsson anmäler punkterna "Åskning K11:s examen Norrköping", "Åskning MF Jönköpings sittning", "Åskning MedSex sittning" samt "Åskning MSF"
- Ava Bahadoran anmäler punkten "Kate Goddard stipendium"
- Hedvig Leijonhielm anmäler punkten "grön sektion"
- Johanna Larsson anmäler punkten "IMU-informerar"

9. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs med tillägg av övriga frågor samt att punkt 15 MedSex informerar flyttas till punkt 21 och punkt 18 Redovisning av MedSex budget flyttas till punkt 22.

10. Programansvarig informerar

Éva Tamás informerar att K5:s administratör hastigt har avlidit. K5 kommer att få adminsupport så att NSPR-tentamen kan genomföras som planerat. BKV arbetar med en nyrekrytering och hoppas på en slutgiltig lösning i slutet av oktober.

Éva informerar vidare att NatLäk genomfördes förra veckan. Éva berättar att de studenter som höll i en presentation på mötet har fått mycket beröm från de övriga deltagarna. Presentationen spelades in och en länk kommer skickas ut för de som är intresserade av att titta på den.

11. Hälsorunda

Genomförs

12. Föregående period

12.1. Framtidsträffen

Victor Backman deltog på framtidsträffen. Det var främst riktat till tekniska fakulteten, men det fanns även vissa utställare som var riktade mot vår sektion.

12.2. MF FUM



MF FUM genomfördes 28/9. Styrelsens proposition kring budgetrevideringen röstades igenom. Motionen kring MedSex budgetredovisning röstades igenom med uppdrag att MF:s styrelse under verksamhetsåret 22/23 ska utreda hur MedSex ska presentera sin budget för fullmäktige för att öka transperensen och hur det kan implementeras i stadgan. Förra verksamhetsårets styrelse och MedSex ansvarsbefriades.

12.3. MF Afterschool

Isa Olsson informerar om MF Afterschool som genomfördes 4/10. Våldigt många studenter deltog. Mycket bra respons har kommit in från deltagarna. Isa tror att det skulle uppskattas om vi genomförde evenemanget fler gånger i framtiden.

12.4. NatLäk

David Wallin informerar att Linnea Andersson och Kajsa Dahl från LiMUR deltog. David Wallin har ingenting att tillägga utöver det som sades på punkt 10.

12.5. OMSiS

David Wallin informerar och tyckte OMSiS var lyckat. LiMUR hade anmält två frågor på förhand som diskuterades under mötet.

13. Kommande period

Styrelsen har inga evenemang planerade innan nästa styrelsemöte.

14. LiMUR informerar

David Wallin informerar att under OMSiS framkom att MF Örebro inte har ekonomiska förutsättningar att genomföra nästa OMSiS. Nästa möte ska i stället genomföras på annan ort. För detta behöver alla läkarprogrammets studieorter bidra ekonomiskt. Styrelsen diskuterar om man ska genomföra en budgetrevidering där man flyttar en del av pengarna från budgetposten "LiMURs verksamhet" till posten "OMSiS" i stället.

Styrelsen diskuterar också hur posten "generalsekreterare i OMSiS" kan marknadsföras.

15. Låneförfrågan MIFL



Isa Olsson har pratat med förra årets ekonomi Rickard Sand och sakrevisor Oliwer Kenell. En låneförfrågan godkändes förra året och i MF:s kontrakt med MIFL står det att MF ska vara ekonomiskt stöd för MIFL.

Styrelsen beslutar att godkänna MIFLs låneförfrågan med villkoret att ekonomiansvarig Isa Olsson får en skriftlig bekräftelse från Linköpings kommun att pengarna kommer utbetalas till MIFL i januari.

16. VFU-närvaro

David Wallin informerar att det generellt 100% närvarokrav på de andra lärosätena, men Lund har inget tidsbaserat närvarokrav utan använder sig av EPA. EPA ska implementeras på det nya läkarprogrammet. Även på andra lärosäten har kritik förekommit kring systemet med 100% VFU-närvaro.

Styrelsen diskuterar huruvida vi vill gå vidare med frågan. Styrelsen diskuterar vikten vid att det på det 6-åriga, legitimerande läkarprogrammet att det finns en tydlig plan för hur man ska se till så studenterna uppfyller lärandemålen. Ur ett arbetsmiljöperspektiv är det också viktigt att det finns tydliga lärandemål så studenter inte tvingas genomföra VFU på kvällar/helger vid sidan av övriga studier, om lärandemålen uppfylls. Styrelsen planerar att boka in ett möte med SLF-student för att diskutera frågan vidare.

17. Informationspolicy

Johanna Larsson och IMU kommer revidera informationspolicyn och lägga fram en proposition till FUM avseende detta.

18. Alkoholtillstånd

Johanna Larsson informerar att för att vi ska kunna genomföra evenemang som innefattar alkoholservice så krävs det att vi har ett alkoholtillstånd. Styrelsen diskuterar hur man ska gå vidare med att kunna genomföra dessa evenemang.

19. Information verksamhetsberättelse



Hedvig Leijonhielm informerar att styrelsen ska skriva en verksamhetsberättelse. Hedvig informerar att alla i styrelsen ska börja så snart som möjligt.

20. Diskussion föreningens demokrati och beslutsfattande

Hedvig Leijonhielm informerar kring hur tankarna har gått kring föreningens demokrati och beslutsfattande under föregående verksamhetsår.

Johanna Larsson tycker att systemet som finns just nu inte är optimalt. Det finns problem med att enbart vissa medlemmar har rösträtt.

Victor Backman lyfter problematiken kring att rekrytera kursrepresentanter i de högre kurserna. Victor påpekar även den odemokratiska aspekten i att alla medlemmar inte har rösträtt.

Isa Olsson tycker att det vore värdefullt att väga in aspekten kring att ett val-FUM kan bli popularitetstävling om alla medlemmar har rösträtt. Styrelsen diskuterar kring hur man kan kringgå detta. T.ex. genom att det krävs närvarokrav på flertalet FUM för att få rösträtt.

Styrelsen diskuterar att lägga fram ett discussionsunderlag till nästa FUM. Hedvig och Ava ska ingå i en projektgrupp.

21. MedSex informerar

Linnea Berglund informerar att MedSex planerar för T1:s frackinviqning och en sittning. MedSex har internt diskuterat motionen som har kommit fram kring budgetredovisningen gentemot medlemmarna.

22. Redovisning av MedSex Budget

Ida Bjärfors informerar att MedSex har diskuterat hur den framtida transparensen ska se ut. Bland annat lyfter hon att hon har skapat ytterligare kontoposter för att få en tydligare redovisning för FUM. Styrelsen diskuterar tillsammans med MedSex-representanter hur man ska gå vidare med hur MedSex ska redovisa sin budget, utan att det försvårar MedSex verksamhet. Bland annat diskuteras kring att man bland annat kan lägga fram en budget för kommande verksamhetsår att



presentera för FUM för att kunna öka transparensten. Hedvig Leijonhielm lägger fram förslaget att MedSex skulle kunna redovisa budgetförändringar löpande för styrelsen som sedan i sin tur redovisar förändringarna för FUM. Det finns i nuläget inga krav på MedSex att genomföra något av de evenemangen som de genomför. Det är därför viktigt att framföra detta för FUM.

Styrelsen utser en projektgrupp bestående av Hedvig, Isa och Matilda som ska arbeta vidare med frågan och förbereda en proposition till FUM. Projektgruppen ska hålla en kontinuerlig kontakt med MedSex för arbete med frågan.

23. Äskningspolicyn

Styrelsen diskuterar kring att ändra i äskningspolicyn för att underlätta för de regionaliserade orterna att kunna äska.

24. Övriga frågor

- 24.1. Äskning K11:s examen Norrköping
Äskningen är nu tillgänglig för alla medlemmar. Styrelsen beslutar att godkänna äskningen i sin helhet á 1000 kr.
- 24.2. Äskning MF Jönköpings sittning
Äskningen saknar relevant information kring hur mycket de vill äska för. Styrelsen beslutar därför att avslå äskningen.
- 24.3. Äskning MedSex sittning
Styrelsen beslutar att godkänna äskningen med en totalsumma á 50 kr per biljett till en MF-medlem. Varav 10 kr per biljett går från äskningspotten och 40 kr går från medlemsförmånpotten.
- 24.4. Äskning MSF
Styrelsen beslutar att godkänna äskningen med en summa á 1500 kr.
- 24.5. Kate Goddard stipendium
Hedvig Leijonhielm informerar att det är ett stipendium för kvinnliga läkarstudenter som vi kommer marknadsföra i våra sociala medier.
- 24.6. Grön sektion



Hedvig Leijonhielm informerar att vi har förlorat vår status som grön sektion.

Ledamot Gustav Söder ska titta närmare på detta.

24.7. IMU-informerar

Johanna Larsson önskar att IMU-informerar ska vara en stående punkt. Styrelsen accepterar önskemålet.

25. Kommande möten

Finns i kalendern.

26. Utvärdering

Genomförs

27. Mötet avslutas

20:54

X

Ava Bahadoran
Ordförande

X

Isa Olsson
Justeringsperson

